
 
 

ACTA DEL PLE DE LA REUNIÓ DEL CONSELL DE PROMOCIÓ ECONÒMICA 

D’ARENYS DE MAR DEL DIA 6 DE MAIG DE 2013 

 

Es reuneixen a la sala de plens de la casa de la vila d’Arenys de Mar, el dia 6 de maig de 

2013, a les 16:30 hores els següents membres del Ple del Consell de Promoció Eco-

nòmica, 

 

Presideix el Sr. Alex Acero i Xerta, Vice-president del CPE i regidor de Promoció 

Econòmica i Comerç 

Regidor de Turisme, Sr. Roman Pascual 

Representant del PSC, Sr. Josep Ramírez 

Representant del sector oci, Sr. Josep M. Vallbona 

Representant de la UBICA, Sr. Salvador Riera 

 

Disculpen la seva assistència: 

Representant del PPC, Sra. Belén Quintero 

Representant d’ ERC, Sra. Annabel Moreno 

Representant dels Restauradors, Sr. Joan Majó 

Representant de Bars/Cafeteries, Sr. Joan Piña 

Presidenta d’Arenys Blau, Sra. Nuria Bertran 

Representant de la Confraria de Pescadors, Sr. Antoni Marzoa 

Representant del BLOC MUNICIPAL, Sr. Joan Soler 

Representant de Guinguetes i Serveis, Sr. Salvador Hidalgo 

Representant d’indústria, Sr. Pere Casals 

Representant de CUP-PA, Sr. Joaquim Cucurull 

Representant de Serveis Turístics, Sra. Dolors Serrano 

Representant de Càmpings, Sr. David Roca 

Representant  del Mercat setmanal, Sr. Salvador Punsola 

Representant del Mercat Municipal, Sr. Robert Garví 

Representant d’ICV-EUIA-E, Sr. Oriol Ferran 

President i Alcalde, Il·lm. Sr. Estanislau Fors 



 
El Sr. Alex Acero agraeix als presents la seva assistència i inicia els temes previstos a 

l’ordre del dia: 

1. Aprovació de l’acta anterior: s’aprova per unanimitat l’acta de la reunió anterior. 

 

2. Actuacions i novetats amb el mercat de venda no sedentària (ordenança, 

directiva Europea, millores...): El Sr. Alex Acero explica que Arenys de Mar és 

un dels primers municipis que ha aprovat una modificació en la ordenança del mer-

cat setmanal, a conseqüència d’un canvi en la normativa europea. Els aspectes més 

importants d’aquest canvi normatiu son que les concessions passen a ser per a 15 

anys i que per poder accedir a una parada es farà a través de concurs. 

El Sr. Acero informa que hi ha un col·lectiu que està fent una recollida de signatures  

per a l’ampliació del mercat a la part alta de la Riera.  Però que la tendència és redu-

ir i no ampliar.  

El Sr. Ramírez diu que no està d’acord. El Sr. Acero comenta que s’han de tenir en 

compte totes les opinions, a favor i en contra, però que no es pot ampliar de mane-

ra incoherent. 

El Sr. Riera diu que evidentment s’hauria d’ampliar amb qualitat i equitat. 

El Sr. Vallbona comenta que el problema del mercat dels dissabtes és l’aparcament, 

que la gent de fora no ve per que no té lloc on deixar el cotxe ja que els paradistes 

l’ocupen amb els seu camions i furgonetes i que a sobre, sense pagar. Pensa que 

aquest tema s’ha d’ordenar i coordinar.  

El Sr. Acero contesta que en part té raó però que el de totes maneres el Mercat 

setmanal ha perdut molt, a conseqüència de la crisi. I que als paradistes se’ls va ga-

rantir facilitats a l’hora de la càrrega i la descàrrega dels seu productes i la seva para-

da. Si es deixés aparcar als cotxes no se’ls hi podria garantir. 

El Sr. Vallbona diu té constància que hi ha moltes sol·licituds de parades. 

El Sr. Acero contesta que si que hi ha algunes, però que s’ha de ser prudent i garan-

tir la diversitat del producte que s’ofereix al consumidor. Que actualment, hi ha 7 

vacants en el mercat de venta no sedentària i que s’han presentat 15 propostes, que 

els 7 sol·licitants que no entrin quedaran en una bossa. Que la intenció és ampliar 

parcel·les però amb màxima cura. 



 
Per últim, el Sr. Acero explica amb una imatge el nou projecte d’obertura d’un pas a 

la Riera per accedir al Pàrking del Xifré, pel qual es podrà accedir directament des 

de la NII cap al carrer Santa Clara. Serveis Tècnics i la Policia Local han donat el seu 

vist-i-plau, i s’ha enviat la proposta a “Carreteras del Estado” i està pendent la res-

posta per tirar endavant l’execució de l’obra. 

El Sr. Riera pregunta quan es té previst obrir aquest pas? Si estarà llest a l’estiu? 

El Sr. Acero diu que estaria bé que fos així. 

El Sr. Ramírez comenta que, de totes maneres, s’ha d’indicar millor l’accès al Pàr-

quing.   

 

3. El projecte pescaturisme ha estat dotat d'una subvenció, posada en 

marxa: el Sr. Àlex Acero explica que Arenys de Mar va presentar la proposta de 

20.000 € (5.000€ que posarà l’Ajuntament i 15.000€ que vindran donats per la sub-

venció.  

S’ha marcat un Pla estratègic a nivell comarcal, consta de tres branques el sector 

pesquer, l’industrial (embarcacions) i terciari (turístic). Arenys de Mar explotarà el 

pescaturisme, és a dir, acompanyar a les embarcacions pesqueres per mostrar als 

usuaris com es pesca.  

Es vol destinar la subvenció, entre altres, a la creació d’un centre d’interpretació re-

lacionat amb l’entorn de la pesca, i el lloc per habilitar-lo encara està pendent, el sr. 

Acero manté conversacions amb varies persones (confraria, llotja, club nàutic..) per 

veure on es podria emplaçar. 

S’anirà informant del procés. 

 

4. Novetats en la temporada 2013 per a les guinguetes: El Sr. Ramírez pregunta 

quan obren les guinguetes aquest any i el Sr. Alex Acero que aquest any hi ha un 

problema amb la sorra, que es insuficient, i fins que no es restableixi no es podran 

posar en marxa. En concret, la guingueta Ànima de Platja és la que tenia més pro-

blemes amb el tema de la sorra, que potser s’hauria de canviar l’emplaçament. El Sr. 

Vallbona pregunta si les despeses que s’originarien serien a càrrec dels propietaris i 

el Sr. Acero diu que si. 



 
El Sr. Acero comenta que el Pla d’Usos ja no s’ha de renovar anualment i passa a ser 

quadriennal per tant, està aprovat, de totes maneres, s’han entrat unes esmenes. 

També informa als assistents que al setembre hi haurà un nou concurs d’adjudicació 

de guinguetes.  

En quant a novetats normatives, quan hi hagi un incompliment a més de la multa per-

tinent es sancionarà amb la suspensió de l’activitat. També hi ha un ajust d’horari, 

igualant l’horari de les guinguetes amb les terrasses, reduint així l’horari de tanca-

ment, però per altra banda, s’allarga l’horari de recollida, disposant de fins a 45 mi-

nuts per recollir.   

5. Viver d'empreses, accions formatives realitzades, tallers auto-ocupació, 

canvis a l'àrea d'Inserció Laboral. 

El Sr. Acero explica que a la segona planta de l’Edifici Xifré està emplaçat el Viver 

d’empreses, i que els despatxos tenen certs problemes d’habitabilitat. De moment, 

s’està aprofitant aquest espai per a xerrades, i per a píndoles formatives, que re-

centment s’ha fet una sobre auto-ocupació, a la qual van assistir 30 persones, amb 

les quals es va fer un intens treball. A més a més, s’està preparant, amb recursos 

propis de l’Ajuntament, un taller que a part de donar formació teòrica també 

s’oferirà assessorament i acompanyament a les persones interessades. 

El Sr. Acero comenta que s’ha parlat amb diferents inversors per fer del Xifré un al-

berg. El Sr. Vallbona diu que quan es va tancar el que hi havia es va acabar el turisme 

a Arenys. El Sr. Pascual comenta que s’estan fent les bases del comerç per a poder 

crear nous allotjaments.  

EL Sr. Vallbona diu que cada vegada que algú té la intenció de muntar un negoci a 

Arenys, des de l’Ajuntament només es posen impediments. I el Sr. Acero li demana 

que si tenen constància d’aquests fet l’informin per poder prendre mesures.  

El Sr. Acero comenta que hi ha negociacions actives amb 3 supermercats. 

 

6. Accions de dinamització comercial implantades (pantalla digital, web de 

promocions). 

El Sr. Acero informa de la recent instal·lació d’una pantalla digital davant del Mercat 

Municipal d’informació general d’Arenys, que amb el codi QR es pot veure a través 

d’un smartphone.  



 
El Sr. Ramírez pregunta si estan tots els negocis d’Arenys i el Sr. Acero contesta 

afirmativament i afegeix que es pot accedir a través dels botons de la pàgina d’inici, 

inclús la distribució de les parades del Mercat de venda no sedentària.  

 

7. Informacions diverses. 

El Sr. Acero comenta l’estat de deixadesa en que es va trobar el Mercat Municipal, i 

informa de les actuacions de millora realitzades: la construcció d’un nou magatzem 

de peix, els sumiders de l’aigua s’han canviat per uns de nous, s’ha instal·lat un escal-

fador d’aigua, ja que no hi havia aigua calenta, s’ha arreglat part de l’instal·lació elèc-

trica que estava en males condicions, s’ha clausurat un dipòsit d’aigua i ha fet analit-

zar la qualitat de l’aigua per l’empresa SOREA donant un bon resultat; entre d’altres 

accions. 

 

8. Precs i Preguntes 

No hi ha. 

 

I sense altres temes a tractar, el President dóna per finalitzada la reunió a les 19:00 

hores, agraint l’assistència i participació dels presents. 


